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هفتــه اول لیــگ برتر فوتبال ایران با شــروع 
طوفانی مدعیان همیشــگی برگزار شد. برای 
نخستین بار در تاریخ لیگ برتر، بانوان تماشاگر 
در خارج از تهران به ورزشگاه آمدند. بانوان در 
این بازی ها بدون هیچ مشــکلی تیم محبوب 
شــان را تشــویق کردند و در ســامت کامل 
و حفظ شــئونات اوقات فراغت مناسبی را در 
ورزشــگاه گذراندند. اتفاقا یکی از بی حاشــیه 
ترین مســابقات این هفته در مسابقه گل گهر 
و فولاد برگزار شد جایی که مادران و خواهران 

فوتبالیست ها نیز در ورزشگاه حضور داشتند.
اســتقال لیگ برتر 23 را با یک برد پرگل 
خارج از خانــه آغاز کرد. تیمی کــه با وجود 
همه مشــکاتی که بر ســر آماده سازی اش 
بود توانســت در نخستین مســابقه 3 گل به 
نفت آبادان بزند و صدرنشــین شود. البته تیم 
گل گهرســیرجان به دلیل بــرد پرگل مقابل 
فولاد خوزســتان نتیجه بســیار خوبی گرفت 
ولی گل گهری ها در خانه پیروز شــدند. با این 
حال تیم استقال مثل سرمربی لالیگایی اش 
بازی جذاب و شــیکی ارایه کرد و بهترین برد 
هفته اول را کسب کرد.  در این هفته فقط یک 
گل سه امتیازی در ورزشگاه خالی از تماشاگر 
آزادی زده شد و علی نعمتی یک گل جنجالی 
زد. گلی که برخی از کارشناســان داوری آن را 
آفساید اعام کردند. تک گل سه امتیازی هفته 
نخست حســابی جنجالی شــد. البته خداداد 
افشــاریان رئیس کمیته داوران اعام کرد این 
گل با شاهکار کمک داور به ثمر رسیده است. 

»مهدی تاج« رئیس فدراســیون فوتبال به 
همراه محمدرضا کشــوری فرد رئیس سازمان 
لیگ فوتبال ایران نیز برای دیدن مســابقه دو 
تیم گل گهرسیرجان و فولاد به سیرجان سفر 
کرده بودند. این دو به همراه مریم کاظمی پور 
معــاون وزیر ورزش در امــور بانوان ویژه ترین 

تماشاگران هفته نخست لیگ برتر بودند.
علیرضــا منصوریــان یکی از بامــزه ترین 
مربیان فوتبال کشور اســت. مربی خونگرم با 
ادبیات خاص خود او بعد از شکســت سنگین 
3 بر صفر مقابل گل گهرســیرجان در نشست 
خبری گفت:» این برد را به گل گهر سیرجان 
و مربی خوبش که دوست قدیمی من در یونان 
بود تبریک می گویم!« این هم واکنش جالبی 
به اولین باخت بود. البته او دلایل فنی هم برای 
باختش عنوان کرد و گفت:»بزرگترین آسیب 
را از درون باشگاه خودمان خوردیم، از دیشب 
اردوی ما دچار آسیب شدید روحی روانی شد 
تا ۱2 دقیقه قبل از ورود به زمین، نمی دانستیم 

کدام بازیکن می تواند بازی کند.«

دیدار افتتاحیه لیگ برتر هم در ورزشــگاه 
خالی شــهید وطنی قائمشــهر برگزار شد که 
دلیل این مســاله گران فروشــی نساجی در 
بلیت های مسابقات بود. ظاهرا حامی مالی این 
باشــگاه که یک شرکت هواپیمایی است تصور 
کرده بلیت ورزشــگاه هم مثــل بلیت هواپیما 
می تواند گران کند و همچنان مشتری داشته 
باشد اما هواداران نساجی با نرفتن به ورزشگاه 
بــه این گرانفروشــی معترض شــدند. صادق 
درودگر مدیرعامل باشگاه نســاجی مازندران 
هم اعام کرد قیمت بلیت مســابقات خانگی 
نساجی در هفته های آینده تعدیل خواهد شد. 
سپاهانی ها همانند رقبای خود شروعی طوفانی 
داشت و توانست طلسم ۱۱ ساله تراکتورسازی 
را با برد 3 بر ۱ بشکند. در دقیقه ۱+50 مسابقه 
درگیری شجاع خلیل زاده مدافع و رضا اسدی 
بازیکن ســپاهان باعث آغاز جنجالی بزرگ در 
ورزشگاه نقش جهان اصفهان شد و هنگامی که 
داور مشغول دادن کارت زرد به این دوبازیکن 
بود. صفا هادی بازیکن عراقی تراکتور به سمت 
دانشــگر مدافع سپاهان رفت و با او درگیر شد 
و همین مســاله به روی سکوها منتقل شد. از 
سویی دیگر یکی از هواداران تراکتور در همین 
دقایق دچار استرس عصبی شد و با آمبولانس 

به بیمارستان منتقل شد.
اولین های فصل

اولین گل به خودی فصل را محمدحســین 
منــادی دروازه بان ملوان زد و شــوت بازیکن 
ذوب آهن بعد از برخورد به تیرک افقی دروازه 
به بدن منادی برخورد کرد و وارد دروازه شــد. 
این گل به خودی اوج بدشانسی ملوان و دروازه 
بانش بود. اولین سرمربی اخراجی فصل هم از 
نســاجی مازندران بود. سیدمهدی رحمتی که 
در دقایق پایانی مسابقه تقریبا نزدیک به نقطه 
کرنر رفته بود وقتی داور به او کارت زرد نشان 
داد به جای اینکه ســرجایش برگردد شروع به 
اعتــراض به داور کرد تــا کارت قرمز را مقابل 
چشمانش ببیند و اولین سرمربی اخراجی شود. 
اولین پنالتی فصل را هم گل گهرســیرجان به 
دست آورد که احمدرضا زنده روح آن را تبدیل 
به گل کرد. ســجاد شــهباززاده بازیکن مس 
رفســنجان هم در دقیقه 70 از مسابقه اخراج 
شد تا نخســتین اخراجی لیگ بین بازیکنان 
باشد و بعد از آن هم نیلسون جونیور از سپاهان 
اخراج شــد تا او هم دومین اخراجی لیگ برتر 
بیست و ســوم لقب بگیرد. میاد زکی پور در 
دقیقه 5 مســابقه سپاهان و تراکتور کارت زرد 
از داور گرفت. زکی پور و بازیکنان ســپاهان به 
این کارت زرد خیلی معترض شدند. ملوان هم 
سریع ترین بازگشت را بعد از خوردن گل اول 

داشــت وقتی در دقیقه 46 ذوب آهن گل اول 
بازی را به ثمر رســاند 50 ثانیه بعد ملوان گل 

مساوی را زد.
شرایط دلهره آور استادیوم آزادی

ادامه ساخت و ساز در ورزشگاه آزادی در روز 
بازی پرسپولیس و آلومینیوم شرایط اسفناکی 
را در این بازی ایجاد کرده بود و مشخص نیست 
این روند درســت چه زمانی بــه اتمام خواهد 
رسید. این شــرایط عجیب برای ورزشگاه پیر 
پایتخت که از آن به عنوان یک استادیوم ملی 
یاد می شود، در رسانه ها هم بازتاب منفی زیادی 
داشت. این شرایط در حالی در ورزشگاه آزادی 
حاکم شــده که قرار است این مجموعه حدود 
یک ماه دیگر میزبان لیگ قهرمانان آسیا باشد 
و اگر روند بازسازی اش سرعت بیشتری نگیرد، 
قطعا AFC سخت گیری های زیادی نسبت به 

برگزاری این دیدارها خواهد داشت.
نکتــه تاســف آور دیگر درمورد شــرایط 
ورزشــگاه اتفاقی بود که پس از پایان بازی رخ 
داد. جایی که مجتبی حسینی با وجود عبور از 
یک منطقه صعب العبور، در آسانسور استادیوم 

نیز دچار مشــکاتی شد و به همین دلیل قید 
حضور در کنفرانس را زد. یحیی گل محمدی 
نیز در واکنش به عبور از این محل، گفت باید 
بــا پیکاپ بالا برویم! در واکنــش به انتقادات؛ 
مهیار عســگریان روز جمعــه در گفت وگوی 
تلویزیونی در خصوص درخواســت اســتفاده 
2 باشگاه استقال و پرســپولیس از ورزشگاه 
آزادی و اینکه افشــین پیروانی سرپرست تیم 
پرســپولیس برای برگزاری دیدارهای این تیم 
در لیگ و آســیا ابراز نگرانی کرده، پاسخ داد: 
مگر ورزشگاه آزادی و شرکت، تعهدی دارد که 
ورزشگاه را برایشان آماده کند. اگر نیازی وجود 
دارد باید مدیرعامل 2 باشگاه بیایند، و بگویند 
که برنامه آنها به چه صورتی است و ورزشگاه را 
به چه صورتی می خواهند تا شرایط را برایشان 
فراهــم کنیم. هواداران شــک نکنند که ما در 
خدمتشان هستیم و این نیاز نیست که از بدنه 
باشگاه و کادر فنی به ما اعام شود چرا که این 
درخواست باید از سوی مدیرعامل باشگاه باشد 

و ما هم براساس نیازهایشان آماده می کنیم.
وی ادامــه داد: در حــال حاضــر 50 هزار 

صندلی برای حضور تماشــاگران داریم و برای 
اینکه بتوانیــم همزمانی برگــزاری بازی ها و 
بازسازی را داشته باشیم، فازبندی کردیم. فاز 
اول ســکوهای غربی، فاز دوم پشت 2 دروازه و 
فاز ســوم ضلع شرقی است که فاز نخست آذر 
ماه قابل بهره برداری است. اگر 2 تیم و مدیران 
باشــگاه بخواهند دیدارهایشــان در ورزشگاه 
آزادی برگزار شــود باید یک جلســه داشــته 
باشیم و برنامه خودشان را به ما بگویند و قطعا 
زمانی که بازسازی داریم به گونه ای برنامه ریزی 
می کنیم که زمان برگزاری بازی ها، تماشاگران 

و هواداران بتوانند به استادیوم بیایند.
عســگریان یادآور شد: باشــگاه استقال و 
پرسپولیس اگر از ما درخواست کنند، می توانیم 
دو یا سه هفته آینده شاهد حضور تماشاگران 
باشــیم؛ البته این در صورتی است که برنامه 2 
باشگاه را داشته باشیم. برنامه دیدارهای لیگ را 
می دانیم اما حتی یک نامه از 2 باشگاه دریافت 
نکردم و از این بابت گایه دارم و به این صورت 
نیست که فکر کنند روز بازی زمین آماده است 

و وارد زمین شوند.

پرسپولیس، استقلال و سپاهان در هفته اول به پیروزی دست یافتند

شروع لیگ  برتر با طوفان مدعیان

طبــق اعام خبرنگار سرشــناس ایتالیایی هری کین با 
بایرن مونیخ به توافق نهایی رســید و به زودی راهی مونیخ 

می شود تا قرارداد خود را با این تیم امضا کند.
ســرانجام بایرن مونیخ توانست گزینه مورد نظر توماس 

توخل را در خط حمله جذب کند.
فابریزیو رومانو، خبرنگار سرشناس ایتالیایی اعام کرد که 

انتقال هری کین به بایرن مونیخ نهایی شده است.
او نوشت: کین با ۱00 میلیون یورو به عاوه 20 میلیون 
یورو متغیرات و عقد قراردادی 4 ســاله راهی بایرن مونیخ 

خواهد شد.
طبق اعام رومانو، کین به زودی راهی مونیخ می شــود 
تا بعد از شرکت در تست پزشکی بایرن مونیخ قراردادش را 

رسما با تیم امضا کند.
هری کین اسطوره باشگاه تاتنهام و بهترین گلزن تاریخ 
این باشگاه به شما می آید اما هرگز نتوانست با این تیم جامی 

به دست آورد و همین زمینه ساز جدایی او شد.
هشدار اوون

مایکل اوون در شبکه های اجتماعی نظر خود را در مورد 
انتقال احتمالی هری کین به بایرن مونیخ ارائه کرد و گفت: 

کسب جام در بایرن هیچ افتخار بزرگی ندارد.
مایــکل اوون کــه در تیم هــای لیورپول، نیوکاســل و 
منچستریونایتد بازی کرد، در شبکه های اجتماعی توصیه ای 

به این بازیکن انگلیسی کرد. اوون 43 ساله از کین خواست 
که فصل آینده در تیم اسپرز بماند یا راهی تیمی چون رئال 

مادرید شود. 

اوون نوشت: من می دانم که بایرن مونیخ باشگاه بزرگی 
است و احترام زیادی برای آنها قائل هستم اما اگر من جای 
هری کین بودم همین جا می ماندم. هیچ دستاورد بزرگ و 

افتخاری در کســب جام با بایرن وجود ندارد. اگر او مثا به 
رئال مادرید می رفت می توانستم این تصمیم را درک کنم. 

تبدیل شدن به بهترین گلزن تاریخ لیگ برتر، دستاورد 
بزرگتری نسبت به قهرمانی در کشوری است که تحت سلطه 
یک تیم اســت. هری کین اسطوره باشگاه تاتنهام به شمار 

می آید و بهترین گلزن تاریخ این باشگاه نیز است.
البته او هیچ جامی با تیم لندنی به دست نیاورده است و 

این باعث شده تا او خواستار جدایی از تیم شود.
بایرن مونیخ که در یازده فصل گذشته توانسته قهرمانی 
در بوندســلیگا را به دست بیاورد بعد از دیدار با لایپزیگ در 
سوپرجام باید در هفته نخست بوندسلیگا در فصل جدید در 

خانه وردربرمن به میدان برود.
 مونیخ یک فصل بسیار متفاوت را تجربه کرد.

این تیم با هدایت ناگلزمان نتایج درخشــانی را به دست 
آورد و بــه یکی از آماده ترین و بهترین تیم های فوتبال اروپا 

تبدیل شد.
با این حال سران این باشگاه آلمانی در تصمیمی عجیب 
ســرمربی جوانشــان را برکنار و توماس توخل را به عنوان 

سرمربی جدیدشان انتخاب کردند.
آمدن توخل به یکباره شــرایط بایرن را تغییر داد و تیم 
به کلی افت کرد تا جایی که در نهایت به ســختی توانســت 

قهرمانی در بوندسلیگا را کسب کند.

»هری کین« با بایرن توافق کرد

انفجار بمب انگلیسی مونیخ

تابلوی »ورود ممنوع« مقابل ۲ تیم ایرانی 
در تور ایران – آذربایجان

سرپرست هیات دوچرخه ســواری آذربایجان شــرقی درباره اینکه 2 تیم 
ایران دعوت نامه حضور در تور دوچرخه ســواری ایران - آذربایجان را دریافت 
نکرده اند، توضیح داد. به گزارش ایسنا، سی وششمین دوره تور دوچرخه سواری 
ایران - آذربایجان از چهارم شهریور آغاز می شود. در حال حاضر دو تیم ایرانی 
کنتینانتال )ثبت شــده در اتحادیه جهانی دوچرخه سواری( DFT و امیدنیا 
به این تور دعوت نشده اند از این رو انتقادهایی نسبت به این تصمیم وارد شده 
است. ناصر هوشیار سرپرست هیات دوچرخه سواری آذربایجان شرقی در مورد 
علــت اینکه هنوز این دو تیم دعوت نامه برای حضور در تور ایران - آذربایجان 
دریافت نکرده اند، بیان کرد: در ایران ســه تیم مس سونگون، DFT و امیدنیا 
در اتحادیه جهانی ثبت شده اند که به همراه تیم ملی می توانند در تور شرکت 
کنند.  هدف ما این اســت که  رکابزنان جوان در این تور دیده شوند. در تیم 
مس سونگون نفرات خوب ایران از جمله محمد گنج خانلو، بهنام آرین و علی 
لبیب حضور دارند و تکلیف تیم ملی هم مشــخص است. دو تیم دیگر هم اگر 
رکابزنان خوب و زیر 25 سال داشته باشند و فدراسیون تایید کند، می توانند 
در تور شرکت کنند. او ادامه داد: اسامی نفرات این دو تیم )DFT و امیدنیا( 
را ببینید بیشــتر اعضای آن از دوچرخه سواران پیشکسوت هستند. حالا که 
داریم هزینه می کنیم، می خواهیم رکابزنان جوان بیایند و با رکابزنان خارجی 
رقابت کنند. نفرات این دو تیم را بررســی کنیــد و اگر جزو ۱5 نفر قهرمانی 
کشور باشــند ما بحثی نداریم. آقای روزبهان که تیم امیدنیا را تاسیس کرده 
اســت  و من احترام زیادی برایش قائل هستم می خواهد در تور شرکت کند 
اما فیزیک بدنی را بررســی کنید که چگونه اســت و اگر در تور شرکت کند، 
همه باید نگران باشند که اوت نشود. بیایند از نفرات کم سن تر استفاده کنند 
کــه حداقل یک کاری برای آینده دوچرخه ســواری انجام دهند. این دو تیم 
جوان باشــند، ما از خدا می خواهیم دعوت کنیم. سرپرســت هیات دوچرخه 
سواری آذربایجان شرقی در مورد اینکه گفته می شود برخی تیم های خارجی 
با گرفتن پول و امتیازات زیاد در تور ایران - آذربایجان شرکت می کنند، تاکید 
کرد: در دنیا اگر تیمی حرفه ای باشد ممکن است این اتفافق بیفتد تا حتما در 
آن تور شــرکت کند اما ما این کار را انجام ندادیم و حتی اندونزی درخواست 

کرد، سه تیم بیاورد و اعام کردیم فقط با دو تیم شرکت کنند.

 صعود والیبال ایران به فینال مسابقات قهرمانی جهان
تیم ملی والیبال نوجوانان ایران بدون شکســت فینالیست مسابقات قهرمانی 
جهان شد. به گزارش ایسنا، در جریان مرحله نیمه نهایی نهایی مسابقات قهرمانی 
نوجوانــان جهان 2023، تیم ملی والیبــال ایران به مصاف تیم ملی والیبال کره 
جنوبی رفت و موفق شــد با نتیجه 3 بر ۱ به پیروزی برسد.والیبال ایران در سه 
ســت و به ترتیب با نتایج ۱8 بر 25، 25 بــر 2۱، 25 بر 20 و 25 بر ۱6 مقابل 
حریفش به پیروزی رسید و با این پیروزی فینالیست این مسابقات شد. محمدرضا 
آل جلیل، عمران کوک جیلی، مرتضــی نریمانی، ماهان برزکار، طاها بهبودنیا، 
آرمین قلیچ نیازی و مرتضی طباطبایی )لیبرو( ترکیب آغاز کننده تیم ایران در 
این مسابقه بودند. در دیگر بازی این مرحله از مسابقات، فرانسه توانست آمریکا را 
با نتیجه 3 بر صفر شکست دهد .با برد ایران فینال این دوره از مسابقات بین دو 
تیم ایران و فرانسه برگزار می شود. شاگردان وکیلی در این مسابقات موفق شدند 
بدون شکست به فینال رقابت های قهرمانی جهان برسند. دو تیم ایران و فرانسه 
ســاعت دو بامداد روز شنبه 2۱ مردادماه به وقت تهران فینال را برگزار خواهند 

کرد تا چهره قهرمان این دوره از رقابت ها مشخص شود.

خط خوردن اسفندیار و سعادت از تیم ملی بزرگسالان
هفته پایانی تمرینات تیم ملی والیبال ایران برای حضور در رقابت های قهرمانی 
مردان آســیا با پانزده بازیکن آغاز می شود. به گزارش روابط عمومی فدراسیون 
والیبال، بیست ودومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا از 28 مرداد 
تا چهارم شهریور به میزبانی شهر ارومیه و با شرکت ۱8 تیم برگزار خواهد شد. 
تمرینات تیم ملی والیبال ایران برای حضور شایســته در این رقابت ها که از روز 
سه شــنبه سوم مرداد با حضور ۱8 بازیکن در سالن فدراسیون والیبال آغاز شده 
بود از روز یکشنبه ۱5 مرداد در ارومیه پیگیری شد. بهروز عطایی سرمربی تیم 
ملی والیبال ایران در هفته پایانــی تمرینات این تیم در ارومیه، تعداد بازیکنان 
حاضر در اردو را به پانزده نفر کاهش داد تا در نهایت به ترکیب نهایی ۱4 بازیکن 
نزدیک شود. سید محمد موسوی، میاد عبادی پور، مهدی جلوه، محمد ولی زاده، 
پوریا حســین خانزاده، میثم صالحی، شهروز همایونفرمنش، مبین نصری، امین 
اســماعیل نژاد، صابر کاظمی، محمدرضا حضرت پور، آرمان صالحی، محمدطاهر 
وادی، جواد کریمی و محمد فاح ۱5 بازیکن باقی مانده در تمرینات هســتند. 
بدین ترتیب امیرحســین اسفندیار و بردیا سعادت از اردو خارج شدند تا پس از 
استراحتی کوتاه برای شرکت در تمرینات تیم ملی برای بازی های آسیایی هانگژو 
دوباره به جمع ملی پوشان اردو ملحق شوند. مصطفی کارخانه به عنوان سرپرست، 
بهروز عطایی )سرمربی(، علیرضا طلوع کیان )مربی(، پاول متئوس )مربی(، امین 
علی اکبری )آنالیزور(، یاناس ویچیچ )مربی بدنســاز(، عبدالرضا علیزاده )مربی(، 
نیما ده پناه )فیزیوتراپ(، رضا قلی پور )پزشک( و حمزه فتحی به عنوان ماساژور 
کادر فنی تیم ملی را تشکیل می دهند. سرمربی تیم ملی والیبال ایران 24 ساعت 
پیش از آغاز مســابقات فرصت خواهد داشت تا اسامی ۱4 نفره این برای شرکت 
در بیست و دومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا را اعام کند که 
انگیزه و رقابت بازیکنان در تمرینات پرنشــاط و انرژی این تیم در ارومیه کار را 

برای تصمیم گیری بهروز عطایی سخت خواهد کرد.

ربایش هافبک 100میلیون پوندی چلسی 
توسط لیورپول

قرمزها برای جذب مویزس کایسدو هافبک با استعداد برایتون با این بازیکن 
به توافق رسیده اند و از چلسی پیشی گرفته اند. به گزارش دیلی استار، در حالیکه 
چلسی برای به خدمت گرفتن مویزس کایسدو پیشنهادی ۱00 میلیون پوندی 
ارائه کرده بود، لیورپول پیشنهادی ۱۱0 میلیون پوندی داده است که در صورت 
قبول شــدن، رکورد نقل و انتقالات بریتانیا را خواهد شکست. پیشنهاد چلسی 
برای این بازیکن 2۱ ساله ۱00 میلیون پوند بود. در پنجره نقل و انتقالات ژانویه 
فصل گذشــته، آرسنال عاقه خود را برای به دست آوردن این بازیکن اکوادوری 
ابراز کرد ولی او در برایتون ماند. در حالی که میسون مونت، متئو کواچیچ، انگولو 
کانته و روبن لوفتوس چیک همگی چلســی را تــرک کردند، این تیم در خط 
هافبک با کمبود روبرو است ولی این بار نیز نتوانست در رقابت با لیورپول پیروز 
شود.  به این ترتیب کایسدو گرانترین خرید تاریخ لیورپول خواهد شد. کایسدو 
در کنار الکسیس مک آلیستر و دومینیک زوبوسای در لیورپول بازی خواهد کرد 
و باید دید چه زمانی این انتقال نهایی خواهد شد. لیورپول با ۱۹ بار قهرمانی در 
انگلیس و شش قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا فصل ناامیدکننده ای را با یورگن 

کلوپ پشت سر گذاشت و به دنبال تحول و تغییرات اساسی است. 

ویژه

والیبال

لیگ جزیره

عذرخواهی عبدولی از بنا و دبیر
دارنده مدال برنز المپیک 20۱6 ریو کشتی فرنگی با اشاره به انتقادهایی که 
در گذشــته به علیرضا دبیر و محمد بنا داشت گفت: امیدوارم که دبیر به عنوان 
یک بزرگتر، این موضوع را فراموش کند و ما را ببخشد. همچنین اگر انتقادی در 
گذشته با محمد بنا داشتم به دلیل اشتباهات خودم بود. سعید عبدولی روز جمعه 
در گفت وگو با ایرنا اظهار داشــت: اختافی میان من و رییس فدراسیون کشتی 
وجود نداشت و اگر اختافی بود به قول گفتنی این اختافات حاد نبود و در رابطه 
با کشتی بود. با دیدن امکانات و تجهیزات در کمپ تیم های ملی احساس غرور و 
افتخار کردم که این زیرساخت ها در اختیار کشتی گیران قرار گرفته است. زمانی 
که وارد فدراسیون شدم این همه کار در ذهن من نمی گنجید که دبیر با تاش 
و پیگیری زیاد توانسته بود برای رفاه حال ورزشکاران و مربیان، فراهم کند. وی 
همچنین به با اشاره به اختاف نظر و انتقادهایی که در گذشته نسبت به عملکرد 
علیرضا دبیر و محمد بنا داشت، توضیح داد: در خصوص مصاحبه ای که چند سال 
پیش به دلیل ندانم کاری انجام دادم، عذرخواهی می کنم و امیدوارم که علیرضا 
دبیر به عنوان یک بزرگتر، این موضوع را فراموش کند و ما را ببخشد. همچنین 
اگر انتقادی در گذشــته با محمد بنا داشتم به دلیل برخی اشتباهات خودم بود. 
دارنده مدال طای پیکارهای جهانی ســال 20۱۱ استانبول اضافه کرد: با توجه 
به در پیش بودن مســابقات از جمله سروزن قرار گرفتن نفرات، آنالیزها، شرایط 
جسمانی، فنی و اردوها سرمربی تیم ملی بیشترین استرس را متحمل می شود. 

کشتی

بازیکن پیشین تیم های سپاهان و پرسپولیس معتقد 
است: تیم ها هزینه می کنند و با یک قضاوت امتیازها جا 
به جا می شوند. سپاهان میزبان بود، اما داوری به ضرر 

آن سوت می زد که دلیلش را نمی دانم.
مهدی جعفرپور در گفت وگو با ایسنا، پس از پیروزی 
سه بر یک ســپاهان برابر تراکتورسازی در بازی هفته 
نخست لیگ در خصوص داوری این دیدار، اظهار کرد: 
فکر می کنم داور محو بازی شــده بود و با توجه به جو 
ورزشگاه تمرکز لازم برای قضاوت این دیدار را نداشت. 
او تحت تاثیر هواداران داخل ورزشــگاه قرار گرفته بود 
و برای صحنه های حساســی که باید درســت قضاوت 

می کرد، تمرکز نداشت. 
وی ابراز امیدواری کرد: کمیته داوران ســعی کند 
داورانی را قرار دهد که با تمرکز بالا بتوانند جو ورزشگاه 
را تحمل کنند.  این پیشکســوت فوتبال با اشــاره به 
داوری بازی پرســپولیس در هفته نخست لیگ، خاطر 
نشان کرد: از همین الان قهرمانی تیم ها رقم می خورد. 
ســپاهان امروز به قدری خوب بود که داوری نتوانست 
تاثیری در نتیجه داشــته باشد و ضعف داوری پوشیده 
شد، اما در بازی دیروز 2 امتیاز الکی پرسپولیس گرفت. 

داور می تواند تعیین کننده باشد.
قهرمانی از همین جا آغاز می شود 

جعفرپور با بیان اینکه داور تمرکز نداشت، ادامه داد: 
از همان ابتدا نیمه نخست، سوت های اشتباهی زده شد 
و کنترل بازی را در دســت نداشت. اواخر نیمه نخست 
نیز با اتفاقی که افتاده بازی از دســت او خارج می شد 
که نیمه تمام شد. در نیمه دوم نیز سپاهان گل سوم را 
زد و بازی آرام تر شــد. در کل داور در این بازی ضعیف 

عمل کرد.
او تاکید کرد: روند قهرمانی یک تیم از همین جا آغاز 
می شود و از فدراســیون و دپارتمان داوری می خواهم 
که بیشــتر به این موضوع توجه کنند. گل پرسپولیس 
آفساید بود و دو امتیاز گرفت. سپاهان با تاش خودش 
امتیاز گرفت. اگر به مباحث داوری از همین الان توجه 
کنیم در واقع ســپاهان باید دو امتیاز پرسپولیس جلو 

باشد.
سوت داور به ضرر میزبان بود

بازیکن پیشــین طایی ها یادآور شد: تیم ها هزینه 
می کنند و با یک قضاوت امتیازها جا به جا می شــوند. 
سپاهان میزبان بود، اما داوری به ضرر آن سوت می زد 

که دلیلش را نمی دانم.
جعفرپور با اشاره به حواشــی بازی قبل سپاهان و 
تراکتور در تبریز و ضیافــت لیزرهای آن بازی، یادآور 
شــد: این موارد به مسائل امنیتی ورزشگاه برمی گردد. 
در این ورزشگاه نزدیک 30 هزار تماشاچی آمد و هیچ 
مشــکلی پیش نیامــد و همه چیــز روی اصول انجام 
شــد. مدیریت خوبی انجام شده و ســپاهان به خوبی 
مهمان نوازی کرد. امیدوارم در بقیه ورزشــگاه ها نیز با 

نمونه برداری از این سبک، پیاده کنند.

سرمربی تیم فوتبال استقال درباره پیشرفت برخی 
بازیکنان زیر نظر او گفــت: کار خاصی انجام نمی دهیم 
و کار جادویــی انجام ندادیــم. کیفیت و واقعیت فوتبال 
این بازیکنان همین است. به گزارش ایسنا، جواد نکونام، 
ســرمربی استقال پس از برد تیمش در هفته اول لیگ 
برتر در نشست خبری اظهار کرد: امروز دوست داشتیم 
در این زمین عجمی پور)بازیکن فقید صنعت نفت که چند 
هفته قبل در سانحه رانندگی جان باخت( را می دیدیم و 
از فوتبال او لذت می بردیم اما متاســفانه در بین ما نبود 
و به خانواده اش تســلیت می گویم و امیدوارم همیشــه 
شادی باشــد. به مردم آبادان و تیم صنعت نفت تسلیت 
می گویم.  وی گفت: چهار سال در این استان بوده ام و به 
دلیــل گرمای هوا در این جا به ویژه برای تیم هایی که از 
شهرهای دیگر می آیند، فوتبال سخت است و شرایط را 

برای هر تیمی سخت می کند.
باید سر تا پای بازیکنان را طلا گرفت

ســرمربی تیم فوتبال استقال گفت: ابتدای بازی به 
شــاگردانم گفتم، گرمای هوا یک مسابقه و تیم صنعت 
نفت هم یک مســابقه است و باید ســعی کنیم در این 
دو دیدار پیروزی شــویم. از بازیکنانم تشــکر می کنم و 
باید ســر تا پای این بازیکنانی را که امشب برای باشگاه 
بزرگ اســتقال بازی کردند طا گرفت. آنها بدون هیچ 
چشم داشت و خواســته غیرمعقولی، فوتبال خوبی را به 
نمایش گذاشــتند. وی عنوان کرد: تیم صنعت نفت در 
نیمه اول ما را اذیت کرد و به آقای ویســی برای داشتن 
چنین تیم خوبی تبریک می گویم. بازیکنانم در این گرما 
و رطوبت بالا جانانه جنگیدند و به آنها خســته نباشید 
می گویم و ممنون آنها هســتم. حیف که کاری از دست 
من برنمی آید و اگر می توانستم کاری انجام دهم مطمئناً 

کارهای بزرگی برای آنها انجام می دادم. نکونام افزود: به 
هوادارانــم تبریک می گویم و این بــرد برای هوادارانمان 
اســت. آنها لیاقت این برد را داشتند. من اصاً کاری به 
نتیجه ندارم و در این دیدار فقط برد برای من مهم بود و 

خوشبختانه شرایط تیمی و بازیکنانم خوب بود.
کار جادویی نکردم

وی در پاسخ به این ســوال که شما چه کاری انجام 
دادید که بازیکنانی مثل سید حسین حسینی و ابوالفضل 
جالی که فصل گذشته عملکرد چندان خوبی نداشتند 
امشب توانستند موفق عمل کنند؟ گفت: کار خاصی انجام 
نمی دهیم و کار جادویی انجام ندادیم. کیفیت و واقعیت 
فوتبال این بازیکنان همین است. آنها بازیکنان توانمندی 
هستند و همیشه به آنها گفته ام که شما بازیکنان بزرگی 
هستید و فقط کافی است که خودشان باشند و بهترین 
عملکردشان را در هر تمرین و مسابقه نشان دهند تا در 
نهایت بتوانیم شــرایط را خوب کنیم. نکونام در پاسخ به 
سوالی درباره حضور یک بازیکن خارجی در ایران، عنوان 
کــرد: من خبری ندارم و قطعاً اگــر مورد تایید من بود، 

اطاعات کافی داشتم. 

تمجید نکنونام از آبی پوشانداور محو تماشای بازی طلایی پوشان

دروازه بان تیم ملی مراکش و باشــگاه ســویا به احتمال زیاد جانشین تیبو 
کورتوا مصدوم خواهد شد. به گزارش ایسنا و به نقل از آس، طبق اعام باشگاه 
رئال مادرید تیبو کورتوا رباط صلیبی پاره کرده است و به همین خاطر احتمالا 
کل فصل را از دســت خواهد داد. اکنون یاســین بونو در صدر فهرســت رئال 
مادرید برای جانشینی تیبو کورتوا قرار دارد. کورتوا عماً کل فصل را از دست 
خواهد داد، بنابراین این شــرایط باشگاه را مجبور می کند که فوراً دست به کار 
شود. کادرفنی مادرید پنج نام دیگر را در نظر گرفته است: مامارداشویلی، کپا، 
اونای ســیمون، دخه آ و کیلور ناواس. بونو به چند دلیل بسیار محبوب است. 
اولا او دروازه بانی است که  به نیمه نهایی جام جهانی قطر صعود کرده و دو بار 
قهرمان لیگ اروپا شده است )20-20۱۹ و 23-2022(. او دروازه بانی است که 

به چالش های بزرگ عادت کرده است و از قد بلندی برخوردار است. 

رئال در انتظار دروازه بان مراکشی
پپ گواردیولا ســعی کرد در آستانه فصل جدید انتظارات را کاهش دهد.

به گزارش ســاکرنت، سیتی فصل جدید رقابت های لیگ برتر را جمعه شب 
آغاز خواهد کرد و به مصاف برنلی تازه صعود کرده که تحت هدایت ونســان 
کمپانی، اســطوره آبی ها قــرار دارد به میدان خواهد رفت. منچسترســیتی 
ابتدای هفته در ســوپر جام انگلیس موســوم به جام خیریه برابر آرسنال به 
میدان رفت که در این دیدار یک بر یک به تساوی رسید و در ضربات پنالتی 

آرسنال 4 بر ۱ برنده شد و عنوان قهرمانی را به دست آورد.
پپ گواردیولا نســبت به تکرار پیروزی های فصل گذشــته هشدار داد و 
گفت: احســاس می کنم اتفاقات فصل قبل تمام شــد و ما دوباره باید شروع 
کنیــم. فکر نمی کنم بتوانیم کاری را که فصل گذشــته انجام دادیم، دوباره 

انجام دهیم. آن اتفاق یک بار در زندگی است.

هشدار گوآردیولا به سیتی
کاپیتان ســابق آرســنال امیدوار اســت هدایت تیم زیر 2۱ سال فرانسه 
را قبــول کند. طبق گزارش RMC Sport فرانســه، تیری آنری به زودی 
سرمربی تیم زیر 2۱ سال فرانسه خواهد شد. آنری روز دوشنبه وارد اتحادیه 
فوتبال فرانســه شــد و برنامه هایش را ارئه داد که مورد موافقت قرار گرفته 
است. سران فوتبال فرانس به دنبال جایگزینی برای سیلوین ریپول، سرمربی 
این تیم هستند. ریپول پس از حذف تیمش از مسابقات قهرمانی اروپا 2023 
در مرحله یک چهارم نهایی، برکنار شــد. برنامه اتحادیه فوتبال فرانسه این 
اســت که آنری تیم زیر 2۱ سال فرانســه را برای بازی های المپیک 2024 
پاریــس رهبری کند. بر این اســاس فیلیپ دیالو )رئیــس اتحادیه فوتبال 
فرانسه(، مارک کلر عضو کمیته و هوبرت فورنیه مدیر فنی در حال حاضر در 

حال انجام بررسی برای یافتن سرمربی بعدی خود هستند.

تیری آنری در راه المپیک پاریس 


